
Styremøte SHU        11.7.2024 

 

Styremøte hos Roy. Alle møtte. Flott servering av jordbær og vaniljekrem mm. 

 

1. Driftsplan 
Ny 3. årig driftsplan er nå godkjent av Rauma Kommune. 
Tildeler hjort i henhold til denne planen. Roy setter opp tildelingen før 19.8. 
Hovedgrep i ny plan er at ekstradyr utgår og at kategori kviger gjeninnføres.  
Jaktstart 10. september 
Roy kontakter viltnemd og Jon Langnes for avtale om ettersøk og kontroll. 
Fellingsavgiften forblir uendret. 
 

2. Status Småvilt. Avventer hva nabo val foretar seg før vi tar standpunkt om vi skal åpne for 
jakt igjen. Svein Arne undersøker dette før 19.8. 
I løpet av høsten bør vi utarbeide en enkel «instruks, retningslinjer» for Småviltjakt i SHU. 
 

3. Herjevatnet. Båt, naust og garn er ok og benyttes av både medlemmer og andre. 
Fungerer greit, men ved anledning oppmode de som fisker med garn om å bli flinkere til å 
legge igjen en fangstrapport. I løpet av høsten bør vi utarbeide en enkel «instruks, 
retningslinjer» for fiske i Herjevatnet. 

4. Møteplan. 19. august, 14. oktober, 11. november. Jo-Andre sender ut innkalling. 
 

5. Eventuelt.  
Kom opp forslag om at feltledere bør ha en form for avlønning for jobben de gjør. Nå 
gjøres den ganske forskjellig fra felt til felt. SHU vil i møte med feltledere initiere de til å 
se på dette. Kan være en gulrot for å få noen til å ta jobben i fremtiden. 
 
Jo-Andre legger inn ny driftsplan og flere bilder på vår fantastiske hjemmeside. 
 
 

 

 


